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Informace a zprávy 
z radnice
Pravidelný přehled významnějších 
záležitostí města, kterými se zabývala 
rada města
Na schůzi 14. února měli radní na programu celkem 
67 materiálů k projednání a rozhodování. Z těch vý-
znamnějších vyjímáme:
•  RM schválila návrh svěřit servis a  údržbu veřejného osvětlení 

a údržbu zeleně na území města firmě SPORT KRUPKA, s.r.o., 
a  uložila jejímu řediteli a  vedoucímu OSM vyvolat jednání 
o  ukončení smluvních vztahů dohodou s  firmami Jan Plíšek 
a Martin Dudek.

•  RM vyhlásila v souladu se školským zákonem konkurz na ředi-
tele ZUŠ Stanislava Šebka Krupka.

•  RM schválila Smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace na pod-
poru sociálních služeb, na  jejímž základě byla Městu Krupka 
jako poskytovateli sociálních služeb poskytnuta dotace z  roz-
počtu Ústeckého kraje pro rok 2023 v celkové maximální výši 
5 479 600 Kč na zajištění pečovatelské služby.

•  RM doporučila ZM vyslovit souhlas s  uzavřením pracovní 
smlouvy s  paní Andreou Grünbaumovou, členkou zastupitel-
stva, k  zajištění činností a  provozu Kulturního zařízení města 
Krupka, organizační složky Města Krupka.

•  RM vzala na  vědomí jmenování Ing.  Věry Krepindlové, MPA, 
do funkce tajemnice městského úřadu od 6. 3. 2023.

•  RM doporučila ZM schválit rozpočet města na  rok 2023 dle 
předloženého návrhu:

  Příjmová část 326 589 000 Kč, výdajová část 334 133 000 Kč, sal-
do příjmy-výdaje -7 544 000 Kč.

•  RM schválila připojení se k  mezinárodní kampani „Vlajka pro 
Tibet“ vyvěšením tibetské vlajky dne 10. března na budově MěÚ.

•  RM schválila realizaci zadávacího řízení na  veřejnou zakázku 
malého rozsahu na  dodavatele telefonních mobilních služeb 
a realizaci zadávacího řízení na veřejnou zakázku malého roz-
sahu na  správu počítačových sítí a  informačních technologií 
Města Krupka.

•  RM uložila řediteli Městské policie Krupka Jiřímu Petrákovi 
a  Petru Vorlíčkovi, silniční a  drážní úřad, zpracovat návrh do-
pravního řešení (značení) na  „dolním maršovském sídlišti“ 
upravující vjezd a parkování nákladních vozidel do 3,5 tuny.

•  RM vzala na vědomí informaci od Mgr. R. Kadlece o možném 
využití Infocentra Hornické krajiny Krupka v Husitské ulici pro 
pobočku nově vzniklé Destinační agentury Krušnohoří, z.s., 
a pověřila ho dalším jednáním v této věci. 

Na schůzi 20. února měli radní města na programu 
3 materiály, z významnějších vyjímáme:
•  RM jmenovala Mgr. Tomáše Syryčanského, MBA, členem komi-

se pro sport a kulturu.
•  RM vzala na  vědomí zprávu od  TJ Krupka, oddílu lyžování, 

o vzniklém dluhu ve výši 150 000 Kč. 

Na zasedání zastupitelstva města 27. února zastupi-
telé projednali a schválili: 
•  ZM schválilo rozpočet města na rok 2023 dle předloženého návr-

hu: Příjmová část 326 589 000 Kč, výdajová část 334 133 000 Kč, 
saldo příjmy–výdaje -7 544 000 Kč a zároveň schválilo i středně-
dobý výhled rozpočtu na roky 2024–2025. /red/

Všechna usnesení
naleznete na
webových
stránkách města
v sekci
Město – Samospráva
zde:

Další zasedání Zastupitelstva města Krupka
se uskuteční 17. 4., 12. 6. 2023

vždy od 16 hodin.

Městský úřad Krupka má 
od března novou tajemnici

Po  odchodu tajemníka Ing.  Františ-
ka Růžičky do důchodu se v pondělí 
6. března ujme své funkce nová ta-
jemnice Ing. Věra Krepindlová, MPA. 
Tato nová ředitelka městského úřadu 
byla jmenována starostou na základě 
vyhodnocení čtyř uchazečů, kteří se 
přihlásili do  výběrového řízení, vý-
běrovou komisí. Členy komise bylo 
vedení města a úřadu, konkrétně sta-
rosta, místostarostka a místostarosta 
města, dosavadní tajemník a vedoucí 
odboru finančního. Jmenování bylo 
dle zákona schváleno ředitelem kraj-
ského úřadu.

Ing. Věra Krepindlová, MPA, má za sebou dlouholetou praxi na manažer-
ských pozicích, naposledy působila jako tajemnice Chabařovic, a  kromě 
magisterského vzdělání a obecné „úřednické“ zvláštní odborné způsobilosti 
úspěšně absolvovala manažerské vzdělávání pro veřejnou správu, zakonče-
né závěrečnou prací na téma digitalizace agend na městském úřadu, s udě-
lením mezinárodního titulu MPA (Master of Public Administration).
Přejeme nové kolegyni, ať se jí u nás daří a těšíme se na spolupráci.

Roman Zima, vedoucí odboru kancelář starosty

Konkurzní řízení
Město Krupka vyhlásilo konkurzní řízení na  vedoucí 
pracovní místo ředitele/ředitelky Základní umělecké 
Školy Stanislava Šebka Krupka, Mariánské náměstí 22, 
s předpokládaným nástupem 1. 7. 2023. Bližší informa-
ce naleznete na úřední desce obce. 

Poděkování Ing. Františkovi 
Růžičkovi za 32 let práce pro město
Pondělí 23. ledna 2023 bylo posledním dnem, kdy Ing.  František Růžička 
působil ve funkci tajemníka Městského úřadu Krupka. V kolektivu, který se 
začal tvořit krátce po sametové revoluci, pracoval celých 32 let, a na pozici 
tajemníka úřadu pak posledních 24 roků.
Za  veškerou dobrou službu městu a  jeho občanům a  přátelský přístup 
ke kolegům děkujeme a přejeme zdraví a co nejvíce energie do seniorských 
roků a ke všem aktivitám, které má v rámci svého zaslouženého důchodu 
v plánu.

Roman Zima, vedoucí odboru kancelář starosty
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Desítku výrobních závodů v nedaleké průmyslové zóně navštívili v  lednu 
a únoru letošního roku starosta města Jan Kuzma s místostarostkou Milo-
slavou Bačovou. „Cílem domluvených návštěv bylo v první řadě představit 
se zástupcům firem jako nové vedení města. Dále jsme chtěli zjistit, jak vy-
padala jejich spolupráce s předešlým vedením, protože kromě dlouholeté 
spolupráce mezi městem a společností Knauf Insulation jsme žádné další 
informace neměli,“ vysvětlil starosta Jan Kuzma. 
Návštěva ve všech firmách proběhla ve velmi příjemné a vstřícné atmosféře. 

Senior pasy Domu kultury Teplice
Občané, kteří mají v  Krupce trvalé bydliště a  dosáhli věku 60 let, mohli 
v předcházejících letech na základě vystaveného Senior pasu DK Teplice vy-
užívat zlevněné vstupné na vybraná představení pořádaná Domem kultury 

Rozpočet města na rok 2023 byl schválen
Zastupitelstvo města Krupky projednalo a schválilo návrh rozpočtu na rok 
2023. Schválen byl i návrh střednědobého výhledu rozpočtu města na roky 
2024-2025. Oba dokumenty jsou k  nahlédnutí na  stránkách města. „Pří-
prava návrhu rozpočtu na rok 2023 nebyla jednoduchá, bylo třeba vycházet 
z možností, které město má,“ uvedl starosta města Jan Kuzma. Na výdajové 
straně rozpočtu bylo nutné seškrtat v souhrnu několik desítek milionů, kte-
rými město na  příjmové stránce nedisponuje. „Do  budoucna bude nutné 
hledat cesty, jak příjmovou stránku rozpočtu města navýšit,“ dodal starosta. 
Schválený rozpočet počítá s příjmy ve výši 326,6 milionu korun a s výdaji 
334,1 milionu. Rozdíl 7,5 milionu je dorovnán financováním, a  to jak pro-
středky z provozního úvěru, zůstatky běžných účtů města, zůstatky běžných 
účtů peněžních fondů a splácením jistin úvěrů, které město přijalo v pře-
chozích letech. 

„Největší investice v  rozpočtu půjdou kromě jiného do  změny vytápě-
ní a  stavebních úprav Domu s  pečovatelskou službou ve  Hřbitovní ulici, 
do  snížení energetické náročnosti MŠ Sluníčko a  do  výdejny obědů ZŠ 
Hamry, do  revitalizace areálu bývalé plovárny a  dalších staveb,“ doplnil 
místostarosta Rostislav Kadlec. 
Do rozpočtu jsou zahrnuty i finanční prostředky na dětská hřiště, trafosta-
nici veřejného osvětlení, nová kolumbária či výměnu oken v dětském zdra-
votním středisku nad lékárnou U Tyrše. Celkově představují investiční akce 
města částku téměř 69 milionů korun.
„Věříme, že se nám letos podaří připravit, projednat a  schválit návrh roz-
počtu na rok 2024 do konce tohoto kalendářního roku, což by znamenalo, 
že už nebudeme muset přistupovat k  rozpočtovému provizoriu,“ uzavřela 
místostarostka města Miloslava Bačová. /red/

Město Krupka se připojí 
ke kampani Vlajka pro Tibet

Mezinárodní kampaň “Vlajka pro Ti-
bet” vznikla v polovině 90. let k vyjá-
dření solidarity s  Tibetem, okupova-
ným Čínou. Akce probíhá každý rok 
10. března, v den výroční povstání Ti-
beťanů proti čínské okupaci, při němž 
zemřelo více než 80  000 Tibeťanů 
a statisíce zemřely v následujících le-

tech ve vězeních, pracovních táborech nebo v důsledku hladomoru.
Česká republika se ke kampani připojuje pravidelně od roku 1996, kdy tibet-
skou vlajku vyvěsila první čtyři česká města. V roce 2022 se k akci připojilo 
853 obcí, měst, městských částí nebo krajů.
Po několika letech, kdy tibetská vlajka na krupské radnici vyvěšována ne-
byla, na základě rozhodnutí nové rady města na budově městského úřadu 
opět po delší době na znamení podpory utlačovanému národu zavlaje, a to 
v pátek 10. března. /red/

Navázání nových kontaktů s vedením společností v průmyslové zóně Krupka
Zástupci města byli informováni o tom, jak dlouho jednotlivé společnosti 
v průmyslové zóně působí, kolik mají zaměstnanců, co produkují a do  ja-
kých zemí své zboží vyvážejí. Dozvěděli se také, že některé firmy v minulých 
letech spolupracovaly např. s Domovem dětí v Krupce nebo s Domem dětí 
a  mládeže Cvrček. Mnohé firmy se zapojují pravidelně do  akce „Ukliďme 
Česko“ a jsou připraveny v tom pokračovat nebo se chystají podpořit rozší-
ření zeleně vysázením nových stromů.
„Všem jsme nabídli možnost představit svůj výrobní závod na  stránkách 
měsíčníku Radnice, aby i občané Krupky získali po mnoha letech aktuální 
přehled o  společnostech, které v  průmyslové zóně působí,“ doplnila mís-
tostarostka Miloslava Bačová. /red/

Teplice. Při zakoupení vstupenky hradili držitelé Senior pasu DK Teplice 
u vybraných programů 25 procent z ceny vstupného.
Vzhledem k tomu, že nebyl do konce kalendářního roku 2022 schválen roz-
počet města Krupky pro rok 2023, nebylo možné v měsíci lednu a únoru tyto 
výhody čerpat. Dne 27. února 2023 Zastupitelstvo města Krupky rozpočet 
schválilo, a tak už nic nebrání tomu, aby byla s platností od 1. března 2023 
podepsána dohoda o poskytnutí Programu senior pas DK Teplice obyvate-
lům města Krupky. Držitelé Senior pasu DK Teplice tak mohou již v průbě-
hu měsíce března opět začít využívat výhody zlevněného vstupného. 
Noví zájemci o vystavení Senior pasu DK Teplice si o něj mohou zažádat 
v Domě kultury Teplice. Cena za vystavení je 100 korun a žadatel musí před-
ložit jednu aktuální fotografii, která mu bude vrácena. Senior pasy i vstu-
penky jsou nepřenosné. Při zakoupení vstupenky musí být Senior pas DK 
předložen bez vyzvání, pozdější uplatňování slevy na  již vytištěnou vstu-
penku možné není. Při vstupu na akci musí být kromě vstupenky předlo-
žen i Senior pas DK Teplice, na který byla vstupenka vystavena. Pracovníci 
Domu kultury Teplice mají možnost zkontrolovat vstupenku a senior pas 
DK dle občanského průkazu.

Jaroslava Breitová, vedoucí odboru školství, kultury a sociálních věcí
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Třídit se vyplatí
Město Krupka je od  roku 2005 zapojeno v  systému EKO-KOM, který byl 
založen výrobci obalů a balených výrobků v roce 1997. Princip systému je 
jednoduchý. Akciová společnost EKO-KOM vybírá čtvrtletně od  výrobců, 
dovozců a plničů obalů poplatky za uvedení obalu na trh. Utržené peníze 
systém přerozdělí ve formě odměn obcím, a to přesně podle množství odpa-
du, které jejich obyvatelé vytřídí. Tímto odpadem je papír, plast, sklo a kov.
Za posledních 5 let vytřídili občané města Krupka 891 t papíru, 674 t plastu, 
445 t skla a 2 t kovu (kov lze odkládat od roku 2022 do kontejneru na plast), 
celková odměna za toto období činila 6 781 000 Kč. 
Za  rok 2022 vytřídili občané 150 t papíru, 139 t plastu, 99 t skla a  2 t kovu, 
odměna činila 1 752 000 Kč.
Třídění odpadu je důležité nejen z  hlediska ochrany životního prostředí, 
ale je to také způsob, jak šetřit obecní rozpočet. Pokud občané řádně třídí 
odpad, obec pak zaplatí méně za uložení směsného komunálního odpadu 
na skládku.
Děkujeme všem občanům, kteří řádně třídí komunální odpad a pomáhají 
tím nejen chránit životní prostředí, ale i šetřit obecní rozpočet.

Jana Helísková
odbor správy města – provoz města, odpadové hospodářství

Ústecký kraj
„Děkujeme za hrdinství
při likvidaci požáru
v Českém Švýcarsku“
Požár vypukl v  ranních hodinách 24. 7. 2022 v  nepřístupném terénu Ná-
rodního parku České Švýcarsko. Vlivem silného větru docházelo k  rych-
lému šíření požáru. Vzhledem k místu požáru bylo zřejmé, že bude velice 

obtížné pro zasahující hasiče dostat 
se na místo a dostat tam i samotnou 
techniku. Zásah hasičům nejen ztě-
žoval samotný terén, ale i  padající 
stromy. 
Na  likvidaci požáru, který probíhal 
na více jak 1 100 hektarech se do 12. 8. 
2022, kdy byl požár zlikvidován, vy-
střídalo více než 6  300 hasičů, pro-
fesionálních i  dobrovolných, a  400 
kusů techniky. Evakuováno muselo 
být 532 osob. 
Vzhledem k této mimořádné události 
převzali dne 1. 2. 2023 na hradě v Li-
toměřicích zástupci krajského vedení 
složek IZS, 11 stanic krajských hasičů 

a zástupci 140 jednotek dobrovolných hasičů pamětní plaketu z rukou hejt-
mana Jana Schillera. Pamětní plaketu rovněž převzali Stanislav Kovrzek 
za JPO II Krupka a Jiří Petrák za SDH Krupka.  /red/

Ulice v Krupce
bude čistit nový stroj
Na  přelomu roku 2022 a  2023 převzala kontrolu nad společností SPORT 
KRUPKA, s.r.o., nová dozorčí rada, která pracuje ve složení Jan Bokoč, Radek 
Jankura a Richard Řehák. Ředitelem společnosti se stal Adolf Vítů. SPORT 
KRUPKA, s. r.o., je městskou společností, která kromě provozování sportov-
ních areálů, lanové dráhy v Krupce a rekreačního střediska v Chřibské zajiš-
ťuje pro město také letní a zimní údržbu silnic a parků.
„Během provádění interního auditu ve  všech oblastech fungování spo-
lečnosti jsme při revizi strojového a vozového parku došli ke společnému 
názoru, že v něm rozhodně chybí malý zametací stroj. Po průzkumu trhu 
jsme se rozhodli, že koupě nového je momentálně mimo finanční možnosti 
firmy. Začali jsme proto hledat na trhu použitých strojů,“ sdělil Jan Bokoč.
Vhodný nakonec našli zástupci společnosti v Německu. „Jedná se o HAKO 
CITYMASTER 1600 z roku 2015. Tento stroj je multifunkční, nástavby jsou 
vyměnitelné a během letošního roku bude ještě dokoupena přední radlice 
a nástavba na sypání soli. Občané se tak mohou těšit na uklizené chodníky 
a místa, kam se velký stroj nedostane jak v létě, tak v zimě,“ doplnil ředitel 
společnosti Adolf Vítů. 
Prostředky na pořízení multifunkčního stroje ve výši 25 900 Euro získala 
společnost SPORT KRUPKA, s.r.o., díky revizi smluv a dohod, jejich ukonče-
ním nebo neobnovením.  /red/
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Od kdy jste na pozici vedoucího obvodního oddělení v Krupce?
Na pozici vedoucího obvodního oddělení jsem od počátku roku 2022, předtím 
jsem zde sloužil od  roku 1998 na  různých pozicích. Dá se říct, že celou svou 
profesní kariéru u policie jsem zasvětil tomuto oddělení.

Jaká je současná personální situace oddělení?
Na oddělení je nyní podstav čtyř policistů. Slouží u nás jak muži, tak i ženy. 
Policisté jsou rozděleni na  zpracovatele a  dozorčí službu. Obvodní oddělení 
od svého vzniku vychovalo mnoho policistů, kteří postupem času se získanou 
praxí a zkušenostmi uspěli ve výběrových řízeních na jiná místa, například kri-
minální policii. V současné době dochází k přirozené obměně policistů. 

Jaké druhy kriminality nejčastěji řešíte?
Nejčastěji se zabýváme majetkovými trestnými činy a přestupky. Na sídlištích 
se potýkáme s vloupáním do sklepů, komor a bytů. V souvislosti s rekonstrukcí 
železniční trati se množí krádeže měděných ka-
belů. Řešíme poměrně často rušení nočního kli-
du na  sídlištích a  přestupky proti občanskému 
soužití. Na vzestupu je i internetová kriminalita, 
typu podvodů a neoprávněného vstupu do inter-
netového bankovnictví.

Jsou nějaké problematické lokality? 
Mezi problémové lokality patří zejména sídliště 
v ulici Karla Čapka a Dukelských hrdinů. Na za-
jištění veřejného pořádku spolupracujeme často 
s městskou policií a také bych vyzdvihl městský 
kamerový systém, který pomáhá při objasňování 
pouliční kriminality.

Co musí splnit člověk, který by chtěl posílit řady 
policistů? 
Je pravda, že policie se v současné době potýká 
s velkým podstavem, i my na obvodním oddělení 
v Krupce bychom přivítali nové kolegy, zejména 
občany z okolí, kteří mají dobrou místní a osob-
ní znalost prostředí. Základními podmínkami 
přijetí k  Policii České republiky, je věk nad 18 
let, státní občanství ČR, dokončené středoškol-
ské vzdělání s maturitní zkouškou, čistý trestní 
rejstřík a  fyzická, zdravotní a  osobní způsobi-
lost. Při náborovém pohovoru lze projevit přání, 
na kterém konkrétním oddělení policie by chtěl 
uchazeč sloužit.

Jsou nějaké benefity, které Policie ČR uchazečům 
nabízí?
Uchazeči, kteří projdou přijímacím řízením 
a  jsou přijati k  PČR dostanou náborový příspě-
vek, který je v současné době ve výši 110 000 Kč. 
Mezi dalšími výhodami práce u  Policie ČR je 
čerpání 6 týdnů dovolené každý rok a příspěvek 
na dovolenou v hodnotě 10 tisíc korun. Dále po-
licie přispívá na důchodové pojištění a po 15 le-
tech služby má každý policista nárok na  14 dní 
bezplatné rehabilitační lázeňské péče. Také lze 
čerpat příspěvky na kulturní a sportovní akce.

Ilona Gazdošová

Bližší informace naleznete
na internetových stránkách

krpu.nabor.pcr.cz
a případné dotazy zodpoví

personální pracoviště
na telefonním čísle 974 421 751(750)

   STABILITA    JISTOTA    DLOUHODOBÁ PERSPEKTIVA 
STÁLÝ RŮST SLUŽEBNÍHO PŘÍJMU    KARIÉRNÍ POSTUP

// //
//

110 000 Kč
NÁBOROVÝ PŘÍSPĚVEK

POVOLÁNÍ,

SMYSL
MÁKTERÉ

PO ROCE

JISTÝ SLUŽEBNÍ PŘÍJEM
35 200 Kč

NABÍZÍME:
   6 týdnů dovolené
   příspěvek na dovolenou 
   10 000 Kč
   zákonné výsluhové nároky, 
   odchodné
   možnost uplatnění u útvarů 
   pořádkové, dopravní 
   a cizinecké policie

POŽADAVKY PRO PŘIJETÍ:
   občanství České republiky     
   věk nad 18 let
   střední vzdělání s maturitní 
   zkouškou
   fyzická, zdravotní a osobnostní 
   způsobilost
   bezúhonnost
   bez stranické příslušnosti

ÚSTECKÝ KRAJ
krpu.nabor@pcr.cz

KRAJSKÉ ŘEDITELSTVÍ POLICIE 
ÚSTECKÉHO KRAJE
TEL.: 974 421 751 (750), 
727 917 225, 727 917 252

Rozhovor s vedoucím
obvodního oddělení PČR Krupka 
nadporučíkem Martinem Strnadem
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MĚSTSKÁ POLICIE

Dva opilí řidiči v jednom vozidle
V nočních hodinách chtěla hlídka provést kontrolu osobního vozidla 
Audi. Řidič tohoto vozidla však začal před hlídkou ujíždět. Po krátké 
honičce se hlídce podařilo ujíždějící vozidlo dostihnout a  zastavit. 
U řidiče, který se snažil z místa řidiče přesednout, byla provedena 
dechová zkouška s pozitivním výsledkem, kdy naměřená hodnota 
přesáhla 1 promile alkoholu v dechu. Řidič se tak stal podezřelým ze 
spáchání trestného činu ohrožení pod vlivem návykové látky. Aby 
toho nebylo málo, u odstaveného vozidla zůstal spolujezdec, který 
byl rovněž pod vlivem alkoholu s tím, že zavolá kamaráda, který vo-
zidlo odveze. Bohužel netrvalo dlouho, kdy operační středisko přija-
lo oznámení o zapadlém vozidle v jedné slepé ulici. Hlídka na místě 
zjistila, že spolujezdec nechtěl čekat na odvoz a rozhodl se, že domu 
to odřídí sám. Bohužel dopadl stejně jako jeho kamarád. Oba navíc 
strávili noc v cele předběžného zadržení. 

Varna v krabici
Operační středisko přijalo oznámení o nálezu krabice s neznámým 
obsahem. Na  místo byla vyslána hlídka, která zjistila, že se jed-
ná o  krabici od  elektronických kláves, ve  které je umístěno něko-
lik kusů plastových nádob s  neznámým obsahem a  několik kusů 
chemických skleněných baněk. V důsledku nalezených věcí vznik-
lo podezření, že krabice obsahuje chemické látky a sklo na výrobu 
omamných a psychotropních látek. Nalezené věci si převzala Policie 
ČR k dalšímu šetření. 

Kouření na zastávce
I přesto, že je všeobecně známo, že se nesmí kouřit na nástupištích, 
v  přístřešcích a  čekárnách veřejné dopravy, najdou se i  tací, kteří 
tento zákaz nerespektují. Jednoho takového kuřáka si všimla hlídka 
při své kontrolní činnosti. Hlídka tak počínání vášnivého kuřáka vy-
řešila na místě v blokovém řízení. 

Dopravní nehoda
Operační středisko přijalo oznámení o  dopravní nehodě, která se 
stala v nepřehledném místě u základní školy Teplická. Při nehodě 
naštěstí nedošlo k žádnému zranění. Na místo hlídka přivolala ha-
siče JPO II z důvodu úniku provozních kapalin. Po odstranění ná-
sledků dopravní nehody byla komunikace opětovně zprůjezdněna. 

Dřevo zdarma domů
Při kontrolní činnosti si hlídka všimla muže, který v montérkách ČD 
řezal dřevo. Muž při kontrole hlídce uvedl, že je pracovníkem ČD 
a odklízí dřeviny z pozemku, který patří ČD. Hlídka muže požádala 
o předložení povolení k této činnosti. Jak bylo zjištěno, muž nejen, 
že neměl povolení, ale ani pozemek nepatřil ČD. Muž se tak stal po-
dezřelým z pokusu krádeže dřeva. 

Odchycený pes
Na operační středisko bylo oznámeno, že u kolejí je pejsek bez pána. 
Na místo byla vyslána hlídka, která následně pejska převezla na od-
dělení městské policie. Následně se podařilo zjistit majitele pejska, 
který byl vyrozuměn a pejska si převzal na oddělení městské policie. 
Z důvodu, že se jednalo o opakovaný skutek, byla věc vyřešena blo-
kovou pokutou.

Neřidič za volantem 
Při kontrolní činnosti ve večerních hodinách si hlídka všimla osob-
ního vozidla, které velmi pomalou jízdou překonalo železniční pře-
jezd. Z jízdy bylo patrné, že vozidlo má nějakou technickou závadu, 
proto se hlídka rozhodla vozidlo zastavit. Po  jeho zastavení hlíd-
ka zjistila, že vozidlo řídí osoba, která za volantem nemá co dělat. 
Jednání řidiče bylo hlídkou zpracováno pro podezření z přestupku 
a postoupeno příslušnému správnímu orgánu. Do místa bydliště se 
tak muž vydal po zásahu hlídky pěšky. 

Fyzické napadení 
Operační středisko přijalo oznámení o  fyzickém napadení ženy 
na ulici. Na místo byla vyslána hlídka, která zjistila, že došlo k fyzic-
kému napadení ženy jejím přítelem. Hlídka na místě zajistila útoč-
níka, zraněné ženě přivolala záchrannou službu, která ženu převezla 
k dalšímu ošetření. Ve věci probíhá dále šetření. 

První pomoc
Na operační středisko byla přijata žádost o vyslání hlídky k  rodin-
nému domu, kde na  zemi leží žena, která se nemůže zvednout. 
Na místo byla okamžitě vyslána hlídka a zároveň i jednotka hasičů 
JPO II. Po otevření hlídka zjistila, že žena je naštěstí v pořádku. Pou-
ze se jí zatočila hlava a  ona nebyla schopna sama vstát. Chceme 
touto cestou poděkovat oznamovatelce za pomoc a všímavost. 
 

Jiří Petrák, ředitel

Nedostatky ve městě je možné 
oznámit on-line z Vašeho mobilu
Nefunkční veřejné osvětlení, poškozené chodníky, černé skládky, drob-
né nepořádky a další nedostatky v ulicích našeho města mohou všichni 
občané Krupky oznámit městskému úřadu k  řešení on-line prostřed-
nictvím svého chytrého telefonu. Stačí mít staženu aplikaci MUNIPO-
LIS (v  minulosti tzv. Mobilní rozhlas), která umožňuje dávat podněty 
k řešení.
Je to velmi jednoduché. Otevřete aplikaci a přes dlaždici Podněty a zá-
vady vstoupíte do části systému, v níž svým mobilem pořídíte fotogra-
fii či více fotografií problému, na který chcete 
upozornit. Dále vyberete kategorii nedostatku, 
můžete připojit drobný komentář, a  odešlete. 
Konkrétní místo se označí automaticky pro-
střednictvím systému GPS (k tomu je třeba mít 
ve  svém telefonu zapnutou funkci určení po-
lohy). Váš podnět bude doručen pracovníkům 
MěÚ Krupka, kteří zajistí jeho vyřízení, tj. opra-
vu, údržbu, aj. Aplikace rovněž umožňuje sledovat, v jaké fázi se vyřizo-
vání odeslaného podnětu právě nachází. V případě připojení e-mailové 
adresy Vám bude zaslána informace, jak se Vámi předaný podnět řeší. 

Aktuality a krizové informace
Informační kanál MUNIPOLIS však toho umí mnohem více! Ve svém 
mobilu se můžete okamžitě dozvědět o aktualitách i krizových informa-
cích z města, jako jsou například odstávky vody, elektřiny, dopravní uza-
vírky, vypuknutí epidemie nebo kulturní a sportovní akce. O tom všem 
se můžete dozvědět od města jistěji a dříve než z  jiných zdrojů. Proto 
neváhejte a zaregistrujte se k této službě, kterou naše město využívá.
Aplikaci MUNIPOLIS, která je k dispozici pro operační systémy Android 
i iOS, si můžete stáhnout do svého mobilu prostřednictvím Google Play, 
respektive App Store. Po spuštění aplikace se jednoduše zaregistrujete 
a můžete službu začít ihned využívat. Pokud budete chtít, je možné re-
gistraci provést osobně na infocentru městského úřadu, kde Vám rádi 
se vším pomůžeme, ale také na internetových stránkách www.munipo-
lis.cz. Při registraci si zvolíte, zda chcete informace dostávat e-mailem 
nebo aplikací v mobilním telefonu, a  také můžete provést výběr typu 
zpráv, které Vás zajímají. Pro více informací, případně pomoc s regist-
rací, se můžete obrátit na paní Helenu Kulhanovou, pracovnici vztahů 
k veřejnosti, e-mail: helena.kulhanova@mukrupka.cz, tel.: 417 803 147.
Po registraci pak budete nejen dostávat aktuální informace, ale skrze 
aplikaci můžete naopak Vy městu posílat například hlášení o poniče-
ném veřejném majetku, ztracených věcech či zatoulaných mazlíčcích. 

Rostislav Kadlec, místostarosta
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Hornický region Erzgebirge/Krušnohoří 
je památkou světového dědictví UNESCO
V sobotu 6. července 2019 byly hornické památky v saském a českém 
Krušnohoří zapsány na Seznam světového dědictví UNESCO. 

Historie a sláva krušnohorského hornictví
HORNIČTÍ PATRONI 

PROKOP, POUSTEVNÍK A ZAKLADATEL 
KLÁŠTERA
Prokop se narodil kolem roku 970 v  Chotouni. 
Vzdělání získal na Vyšehradě, oženil se a působil 
jako světský kněz. Později se stal benediktinským 
mnichem a k životu pod řádovým heslem Ora et 
labora (Modli se a pracuj) se uchýlil do kláštera 
v Břevnově. Po vyvraždění Slavníkovců se s nimi 
spříznění mniši rozprchli. Prokop zvolil život 
poustevníka v sázavských lesích, kde kácel stro-
my a  obdělával půdu. Za  nějaký čas se k  němu 
připojil syn Jimram, synovec Vít a další učední-
ci. Významnou událostí v  životě osadníků bylo 
setkání s knížetem Oldřichem. S jeho podporou 
vybudovali na  místě osady klášter. V  roce 1032 

Na téma „Krupka, součást památky UNESCO“
se ptáme místostarosty Krupky Rostislava Kadlece

Příznivci hornictví a  mine-
ralogie se ptají na  publikaci 
o  nerostném bohatství Kruš-
ných hor, která vyšla v  roce 
2022. Mají možnost ji někde 
v Krupce vidět?
Knihu s  názvem Nerostné 
bohatství Krupky, Cínovce 

a Moldavy autorů Petra Pauliše, Zdeňka Dvořáka, 
Karla Babky a Petra Fuchse jsem si osobně pro-
hlédl v letošním roce, kdy byla ve dvou exemplá-
řích zakoupena pro městskou knihovnu. Musím 
uznat, že je velmi vydařená. Její tvůrci jsou spe-
cialisty v oborech mineralogie a geologie, celoži-
votně se zabývají historií hornictví nejen naše-
ho regionu. A jejich publikace je toho důkazem. 
Dozvíte se z ní opravdu vše o těžbě rud v uvede-
ných oblastech počínaje pravěkem a konče sou-

časností. Krupce 
a  jejím revírům je 
věnována značná 
část knihy, celých 
300 stran! Najdete 
zde mapy, lidarové 
snímky, historické 
dokumenty, různá 
schémata, grafy, 
perfektně zpraco-
vaný podrobný text 
a  hlavně nádherné 
fotografie minerá-
lů Petra Fuchse. Knihu je možné si prohlédnout 
v Městské knihovně Krupka, Mariánské náměstí 
č. 22. 
Pokračování v příštím vydání Radnice.

Rostislava Kadlece se ptala Lenka Navrátilová

Svatý Prokop byl jako patron horníků uctíván hlavně v českých a moravských hornic-
kých revírech. Havíři ho pro jeho životní úděl plný odříkání a těžké práce brali jako jed-
noho z nich. Věřili, že právě on nejlépe pochopí jejich starosti a trápení a bude ochoten 
jim v nouzi kdykoliv pomoci.

daroval kníže klášteru „řeku Sázavu od Milobuze 
až po  jeskyni Zákolnica řečené, s  lukami a  lesy 
vůkol“. Sázavský klášter s opatem Prokopem byl 
jedním z posledních míst v Čechách, kde se pro-
vozovala liturgie ve staroslověnštině a pěstovala 
staroslovanská vzdělanost. Prokop zemřel v roce 
1053 a byl pohřben před hlavním oltářem. 

SVATÝ PROKOP
V roce 1204 byl Prokop slavnostně kanonizován 
papežem Inocencem III. Roku 1588 byly ostatky 
svatého Prokopa převezeny ze sázavského kláš-
tera do Prahy a uloženy v kostele Všech svatých 
v kapli vedle Vladislavského sálu. Svatý Prokop, 
patron horníků, zemědělců a vinařů, je zobrazo-
ván jako řeholník v  mnišském oděvu nebo také 
jako opat s berlou a mitrou. Může mít též knihu 
a  od  17. století kříž. Jeho hlavním individuál-
ním atributem je spoutaný ďábel, kterého má 
u  nohou nebo na  kterém přímo stojí. Svatému 
Prokopovi je připisováno autorství Remešského 
evangeliáře, který sloužil při slavnostní koruno-
vační přísaze francouzských králů. Památka sv. 
Prokopa je uctívána 4. července.
V dubnové Radnici si představíme ještě jednoho pa-
trona horníků spjatého s Krupkou, sv. Wolfganga.

Lenka Navrátilová

Svatý Prokop (wikimedia)

Kostel sv. Prokopa v Praze na Žižkově 
(wikimedia)

Bazilika sv. Prokopa v Třebíči, sv. Prokop 
(wikimedia)

Kostel sv. Prokopa v Krupce (archiv MěÚ)
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PRAVIDELNÝ ROZHOVOR
S KRUPSKÝM OBČANEM

Speciální rubrika, která nabízí v každém vydání rozhovor s krupským občanem, který se například podílí na rozvoji 
našeho města či svými aktivitami propaguje Krupku v širším okolí. Do tohoto projektu se můžete zapojit i vy, naši 
čtenáři. Pokud máte tip na občana, se kterým bychom mohli udělat interview, neváhejte nás kontaktovat na e-mailu 
katerina.osvaldova@mukrupka.cz a my se ho pokusíme oslovit.

Eliška Valášková:      
„Olympiáda? Krásná 
odměna za veškerou dřinu.“

S  jakými ambicemi jste na  ODM odjížděla? Před-
pokládám, že už nominace na ODM je pro sportov-
ce velkým úspěchem a ne každý se na ni dostane…
Odjížděla jsem s  přáním umístit se do  první 
desítky ve sprintu a do druhé desítky v hromad-
ném startu. Bojovat o medaile jsem samozřejmě 
chtěla, ale také jsem byla zvědavá, jak taková 
olympiáda probíhá a chtěla jsem si to užít. Pro 
nominaci bylo důležité umístění v předchozích 
závodech. Kvalifikaci jsem v Ústeckém kraji vy-
hrála. 

Podívejme se blíže na vaše výsledky: V prvním star-
tu na  ODM jste ve  sprintu na  4 kilometry ve  vol-
ném stylu skončila na pěkném 13. místě.  Jak závod 
probíhal? 
Závod probíhal podle mých představ. Běželo 
se mi suprově. První střelba byla ta nejlepší, co 
jsem mohla předvést. U  druhé jsem ale uděla-
la jednu chybu, která mě zpětně hodně mrzela. 
Stála mě dobré umístění, byla bych osmá. Hod-

ně mě mrzelo, že právě tahle jedna rána rozhod-
la o tom, že nejsem v první desítce. 

I  v  dalším individuální závodě, tentokrát s  hro-
madným startem klasicky, jste na  střelnici chy-
bovala jen jednou. Nakonec z toho bylo 18. místo. 
Byla jste spokojená? 
Závod se od začátku nevyvíjel nejlépe, nepodrže-
ly mě lyže. Protože „máza“ (speciální impregnace 
na lyže) začala drhnout. Kvůli tomu jsem na trati 
ztratila hodně času. První střelba byla bezchyb-
ná, což mě psychicky nakoplo a druhá také. Při 
třetí střelbě jsem udělala jednu chybu, ale moc 
mě to nemrzelo, vzhledem k předchozím polož-
kám. Kdyby mi jely lyže, věřím, že bych se mohla 
umístit daleko lépe. Biatlon je ale sport, u které-
ho je potřeba nejen perfektní střelba a rychlost 
běhu, ale i kvalita a příprava vybavení. 

Vyhovoval vám odpolední start závodu nebo máte 
raději, když se jde „na věc“ už ráno?

Pokud bych si mohla vybrat, raději závodím 
hned ráno. Ráda to mám takříkajíc „za  sebou“ 
a nejsem pak celý den nervózní. 

Vaším posledním startem na  ODM byla štafeta 
dívek na 3 x 2 kilometry volně, kde jste společně se 
svými kolegyněmi skončily na 12. místě. Jak závod 
s odstupem času hodnotíte? 
S  holkama jsme si věřily na  rozšířené pódi-
um, ale bohužel jsme měly smůlu. Na  prvním 
úseku měla kolegyně špatnou mázu, což nás 
hodně zpomalilo a znervóznělo. To se projevilo 
i  na  druhém úseku, kdy další kolegyně špatně 
odstřílela. Mně předávaly štafetu už na posled-
ním místě a  věděla jsem, že nemám co ztratit. 
Ale i  tak jsem do  závodu dala vše. Běžecký čas 
jsem měla šestá na úseku s velmi rychlou a čis-
tou střelbu. V závěru jsme se s holkama podržely 
a nebyly na sebe naštvané. 

Jak dlouho se biatlonu věnujete a  jak jste se 
k němu dostala? A máte nějaký biatlonový vzor?
Biatlonu se věnuji od září 2017, kdy jsme s rodiči 
objevili klub v DDM Teplice. Moji rodiče vždycky 
chtěli, abych dělala, co mě baví, a tak mě přihlá-
sili. V  prosinci 2017 jsem vlastně poprvé stála 
na běžkách a teď jsem se dostala až na olympi-
ádu. V současné době soutěžím za klub Severo-
česká biatlonová akademie, která má své sídlo 
na Vitišce. Mým velkým vzorem je italská biatlo-
nistka Dorothea Wiererová. 

Vím o  vás, že studujete na  ZŠ v  Krupce. Jak se dá 
profesionální sport skloubit se studiem? Dávají 
vám učitelé nějaké úlevy?
Studuji na  Masarykově ZŠ a  chvilkami je to 
opravdu těžké. Naštěstí mám učitele, kteří mi 
moc pomáhají a podporují mou sportovní karié-
ru. Nemám žádný individuální vzdělávací plán, 
všechno se snažím stíhat a  dohnat. Trénink je 
samozřejmě časově náročný a  každý víkend 
jsem někde na  závodech nebo na  soustředění. 
Musím trénovat nejen běh na  lyžích a  střelbu, 
ale i běh samotný, atletiku a také posilovat. 

Vraťme se k ODM: Jak se vám líbila? 
Z  olympiády jsem byla nadšená, bylo to super. 
Měla jsem možnost navštívit i  jiná sportoviště 
a fandit na běžeckém lyžování, na běžeckém ly-
žování zrakově postižených a na hokeji. Ta atmo-
sféra je nezapomenutelná. 

ODM je obrovskou akcí, které se každoročně účastní 
více než tisícovka mladých sportovců. Jak jste si uži-
la slavnostní zahajovací a závěrečný ceremoniál? 
Při zahajovacím ceremoniálu jsem šla hned 
vedle vlajkonoše. Bylo to úžasné. Po  zapálení 
olympijského ohně jsme se rovnou vydali na svá 
sportoviště. Na konci olympiády šli s vlajkou jen 
ti reprezentanti, kteří získali medaile. Všechno 
skončilo ohňostrojem, zhasnutím olympijského 
ohně a  velkou párty. Přála bych tenhle zážitek 
všem mladým sportovcům. Je to krásná odměna 
za veškerou dřinu.  /red/

Krupská rodačka Eliška Valášková v lednu reprezentovala Ústecký kraj na Olym-
piádě dětí a  mládeže (ODM) v  Královéhradeckém kraji. A  přestože se mladá zá-
vodnice Severočeské biatlonové akademie vrátila domů bez medaile, zklamaná 
nebyla. „Přivezla jsem si jen ty nejlepší zážitky. Byla to úžasná zkušenost,“ zářila 
po návratu do Krupky patnáctiletá sportovkyně.
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PŘED MĚSTSKÝM ÚŘADEM KRUPKA

2. 4. 2023 Velikonocní jarmark2. 4. 2023 Velikonocní jarmark
12:00

   - Prodejní stánky

   - Pouťové atrakce

14:00

   - Vynášení Morany

     a její spálení

14:30

   - Festival Jaro v poezii

BOHOSUDOV
1945 - 2023

PROGRAM:

 1. Příjezd oficiálních hostů
  na radnici do    9.30 hodin
 2. Příjezd hostů k památníku 9.40 - 9.50 hodin
 3. Řazení hostů  9.50 - 9.55 hodin
 4. Nástup čestné stráže
  a vojenské hudby 9.55 hodin
 5. Položení věnců a kytic 10.00 hodin
 6. Slavnostní zahájení  10.20 hodin
 7. Vystoupení pěveckého sboru  10.25 hodin
 8. Slavnostní projevy  10.35 - 10.50 hodin
 9. Státní hymna ČR  10.50 hodin
10. Závěr slavnostního 
  shromáždění  10.53 hodin
11. Odchod čestné stráže  10.55 hodin

Město Krupka

Vás zve na

SLAVNOSTNÍ
SHROMÁŽDĚNÍ

k 78. výročí
ukončení 2. světové války,

které se koná

dne 27. 4. 2023

u památníku 313 obětí pochodu smrti
na Prokopce u Krupky.
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tichysvet.cz

Nasloucháme
neslyšícím

Mgr. Michaela Bílková
vedoucí konzultantka
725 986 101
michaela.bilkova@tichysvet.cz

Karin Vaňková, DiS.
konzultantka
607 047 623
karin.vankova@tichysvet.cz

Tichý svět / Ústecký kraj  
Hradiště 97/4
400 01 Ústí nad Labem

Od roku 2006 propojujeme svět slyšících a neslyšících 
a v současné době působíme již v deseti krajích České  
republiky. 

Poskytujeme osobám se sluchovým postižením všestrannou 
podporu v podobě služeb, které jim ulehčují začlenění se do 
společnosti. 

Nabízíme sociální rehabilitaci, odborné sociální poradenství  
a tlumočnické služby.

Pořádáme kurzy českého znakového jazyka. 
Více na www.tichyjazyk.cz  



ZŠ a MŠ Krupka Teplická 400

Pořádají:  Den otevřených dveří
Letošní téma bude Z Pohádky do pohádky

Čeká Vás cesta plná zábavy a úkolů s překvapením na konci soutěže.
Škola se v úterý a ve čtvrtek promění v kouzelný svět plný víl,

princezen a skřítků.
Přijďte s dobrou náladou a třeba i v kostýmu.

Klub českých turistů Krupka

Plán akcí na březen 2023
4. 3. 2023 Kytlice – Slunečná – Skalice u České Lípy
 Odjezd vlakem z Bohosudova v 7,40 hod
 Délka trasy: 15 km. Vede. L. Škorníková

11. 3. 2023 Kunratice u Cvikova – Skála smrti
  Odjezd autobusem č. 458 z Bohosudova v 8,53 hod.
 do Ústí n. L.
 Délka trasy: dle dohody. Vede: J. Böhmová

18. 3. 2023 Celná – Kýšovický vodopád - Perštejn 
 Odjezd vlakem z Bohosudova v 8,09 hod. do Chomutova
 Délka trasy cca 12 km. Vede: I. Havlová

25. 3. 2023 Velemín – Malé Žernoseky – Lovosice
 Odjezd autobusem č. 486 z Bohosudova v 7,54 hod.
 do Teplic a dál vlakem v 8,34 hod.
 Délka trasy: 13 km. Vede: A. Zechel

Po stopách Davida – pěší pochod
 Pořádá: KČT, odbor Krupka,
 Kontakt: David Sedláček
  Jedná se o procházku v Krušných horách nad městem Krupka.
 Start: náměstí Krupka v 9,00 hodin.
 Pochod: Krupka - Komáří vížka – Krupka.
  Trasu určím dle zájemců pochodu. Vhodné pro různou věkovou  ka-

tegorii a rodiny s dětmi.
  Termín: Sobota 25. 3. 2023

Délky tras jsou pouze orientační, vedoucí akcí určí optimální trasu dle podmí-
nek. V případě špatných povětrnostních podmínek nebo při potížích v dopravě 
má vedoucí akce právo změnit trasu.

Na akcích jsou vítáni i nečlenové KČT. 

Připomínáme, že si můžete vybírat i z akcí uvedených v oblastním 
kalendáři nebo na internetové adrese kctul.cz.

 Zdrávi došli!

Nabídka reklamních ploch k pronájmu
Sport Krupka s.r.o. nabízí k pronájmu reklamní plochy v celém 
Areálu městského stadionu.
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Sportovní hala Kč / m² / rok

Uvnitř 1000

Venku 2000

Fotbalové hřiště s umělým povrchem Kč / m² / rok

Na oplocení,  na sítích 1000

Plavecká hala Kč / m² / rok

Uvnitř 1000

Venku 2000

Atletický stadion + Fotbalový stadion Kč / m² / rok

Na oplocení, na tribuně 2000

Tenisové kurty Kč / m² / rok

Na oplocení,  na sítích 1000

Hokejbalové hřiště Kč / m² / rok

Na mantinelech 1000



MÁJOVÝ KONCERT

ZUŠ

Stanislava Šebka

VELIKONOČNÍ KONCERT

Z FILMU DO POHÁDKY A ZASE ZPÁTKY

P L Á N O V A N É  K O N C E R T Y
K VÝROČÍ ZALOŽENÍ ŠKOLY

5.4.

18.4. VÝROČNÍ KONCERT

11.5.

22.5.

představí se učitelé, žáci a bývalí absolventi školy

3O3Oletletslavíslaví

Koncert pro seniory
Dne 10. března 2023 od 14 hodin se bude konat v Komunitním centru Olympie koncert smyčcového kvarteta členů Severočeské filharmo-
nie Teplice. Koncert je součástí projektu koncertů pro seniory „Hudba, která pohladí“. Na programu budou populární skladby jako Moza-
rtova Malá noční hudba, Brahmsův Uherský tanec, Dvořákova Humoreska a další… Koncert je zdarma a srdečně zveme všechny seniory. 

Eva Veselá, vedoucí pečovatelské služby

Koncerty k významnému výročí Základní umělecké školy Stanislava Šebka
Od založení krupské základní umělecké školy již uplynulo 30 let. V době svého založení hudební škola působila ve vilce v Lipové ulici. Kolem 
40 žáků zde vyučovalo 7 učitelů. V současné době naše škola sídlí v centru města, kde spolu s městskou knihovnou využívá budovu bývalého 
městského úřadu. Letos je přihlášeno přes 260 žáků, které vyučuje 20 učitelů.
K významném výročí naší školy nyní připravujeme řadu koncertů pro rodiče, žáky, i pro širokou veřejnost.
Srdečně Vás zveme k poslechu hry na hudební nástroje a zhlédnutí tanečních kreací našich mladých adeptů umění. 
Přijďte a prožijte s námi příjemné chvíle v našem moderním koncertním sále.

Za vedení školy ředitel školy Pavel Krs a zástupce ředitele školy Marie Reichlová

pobočka
      Allianz
Koněvova 109, Krupka
Nabídneme Vám pojištění majetku, osob, 
motorových vozidel, cestovní pojištění.

Pro více informací mne kontaktujte
Helena Ludvíková
607 515 293
helena.ludvikova@iallianz.cz

KOUSEK OD VÁS

ZA OBSAH INZERCE ZODPOVÍDAJÍ JEJÍ ZADAVATELÉ.



Prodej slepiček
Červený Hrádek prodává slepičky typu 

Tetra hnědá, Dominant všechny barvy, 
Green Shell - typu Araukana

 a Dark Shell - typu Maranska, 
cena od 249 Kč/ks

Prodej: 11. 3. a 25. 3. 2023
Krupka - Mírové náměstí - 12.30 hod.

Výkup králičích kožek
- cena dle poptávky, doprava 189 Kč za celý 

nákup, doporučujeme objednávat! 
Info: Po-Pá 9.00-16.00hod,

tel.: 601 576 270, 728 605 840 
www.drubezcervenyhradek.cz

Zde může být váš inzerát
katerina.osvaldova@mukrupka.cz

+420 417 803 130

ZA OBSAH INZERCE ZODPOVÍDAJÍ JEJÍ ZADAVATELÉ.

INSTALUJEME DO TŘÍ MĚSÍCŮ - VAŠE VLASTNÍ ELEKTŘINA JIŽ TENTO ROK

www.eltogo-fve.cz     mail: info@eltogo-fve.cz  

TVŮJ SOUSED UŽ TO VYŘEŠIL
ZAVOLAL 721 831 531  

UŽ NEŘEŠ ÚČTY ZA ELEKTŘINU

FOTOVOLTAIKA A DOTACE NA KLÍČ

Podlahové studio-Design BZ s.r.o.
NOVĚ

  Veškeré podlahové krytiny (PVC, Vinyl, koberce, 
 třívrstvé dřevěné podlahy, plovoucí laminátové podlahy,
 obklad stěn) i s odbornou pokládkou.
 Cenová nabídka a zaměření u nás vždy ZDARMA.
 Jsme tu pro Vás po–pá 8:00–15:00 hodin,
 po telefonické domluvě možnost i v jiný čas nebo víkend.

 Zuzana Šafránková 775 413 621
  info@designbz.cz www.designbz.cz

Podlahové studio-Design BZ s.r.o.
v Krupce na Mariánském náměstí 205/33
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HISTORICKÉ OKÉNKO

Proslavili se u nás i ve světě III. díl
V této rubrice představujeme významné historické osobnosti našeho města, které 
díky svému počínání, objevu nebo práci, proslavily nejen sebe, ale celou Krupku.

Pamětní deska na kostele
Nanebevzetí P. M.

Josef Klobautschnik se narodil 22. února 
roku 1820 v Rané u Loun v rodině krejčovské-
ho mistra Franze Klobautschnika a  Katha-
riny Süsmilchové z  Košova. Vystudoval 
v Praze. Do Krupky se nastěhoval po sňatku 
s  Marií Güttlerovou, dcerou mistra cechu 
punčochářů, kterou si vzal 14. října 1854. 
Josef Klobautschnik získal místo řídícího 
učitele v  krupské škole, která od  roku 1871 
až do  roku 1896 sídlila v  budově čp. 92/44 
v  dnešní Husitské ulici. Manželé v  domě 
hned vedle kostela také bydleli a nový peda-
gog se záhy stal aktivním a  oblíbeným čle-
nem místní komunity. Kromě výuky měl Jo-
sef Klobautschnik jako ředitel kůru kostela 
Nanebevzetí Panny Marie na  starosti chrá-
mový sbor, opakovaně zastával funkci měst-
ského radního a do společenského života se 
zapsal také jako král střelců z let 1858, 1860 
a 1864. 
Hudba byla jeho celoživotní vášní, což doka-
zuje nejen to, že spoluzaložil a posléze vedl 
hudební spolek Chormusik – Konfraternität 
Graupen, ale hlavně jeho dílo, které bylo ob-
jeveno zcela náhodou. 
„Při úklidu kostela Nanebevzetí Panny Marie 
mne na  kůru, vedle varhan, upoutala barokní 
jednoduchá skříň, doslova nadupaná rukopis-
ným notovým materiálem. Při převozu do  bez- Dům čp. 92/44 na poč. 20. stol. (Archiv MěÚ)

Hřbitov u kostela sv. Anny

a varhany. Lze zde najít opisy děl Haydnových, 
Händelových, je tu celá řada dalších známých 
i  méně známých autorů. To byla běžná praxe 
v dobách 18. a 19. století, že si ředitelé kůrů pro 
potřeby svého kostela opisovali skladby tehdy 
renomovaných komponistů. Šíření tiskem bylo 
drahé a  zdlouhavé. Z  běžné rutiny cosi zvlášt-
ního se dralo na  povrch. Byl to rukopis opiso-
vače. Jeho úhlednost a  ukázněnost by si neza-
dala s  kartografy vojenských map. Při bližším 
zkoumání se ukázalo, že na 80 % uskladněných 
not vyšlo z pera člověka podepisujícího se Josef 
Klobautschnik.“ Takto popsal Bohdan Ostro-

veršenko vzácný nález a záchranu skladate-
lovy hudební tvorby, která čítá 166 skladeb 
a  obsahuje 8 mší, 1 requiem, 1 pastorální 
mši a kratší, příležitostné kompozice. Při ad-
ventním koncertu dne 3. 12. 2006 měli oby-
vatelé Krupky možnost se seznámit s jednou 
jeho mší, kterou složil k svátku sv. Františka 
Xaverského, patrona Krupky. Stejný den byla 
Josefu Klobautschnikovi odhalena na  zdi 
kostela Nanebevzetí Panny Marie pamětní 
deska. Josef Klobautschnik zemřel v  Krup-
ce dne 1. 2. 1886 a  je pochován na  hřbitově 
u kostela sv. Anny.

Lenka Navrátilová

pečí před lešenářskými, tesařskými a pokrývač-
skými pracemi se mi podařilo hrubé roztřídění 
tohoto notového pokladu, čítajícího nějakých 
500 skladeb, vesměs pro smíšený sbor, orchestr 

Josef Klobautschnik (1820-1886),
hudební skladatel
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BLAHOPŘÁNÍ

VZPOMÍNKA

Nejzajímavější
komentáře
z ankety v Munipolis 

„Knihovnu v Krupce navštěvuji krátce, 
ale jsem překvapená, že jsou k dispozici 
čerstvé novinky. Výběr je opravdu 
pestrý.“
„Služby jsou na velmi vysoké úrovni, 
personál velmi ochotný.“
„Děkuji za anketu, osobně bych uvítala 
delší otevírací dobu. Pracuji v jiném 
městě a téměř nikdy nemám šanci 
knihovnu navštívit, protože je zavřeno 
ráno i odpoledne. V polední pauze 
děti cestou ze školy také knihovnu 
nenavštíví. I v pátek odpoledne by 
bylo fajn zajít do knihovny a půjčit si 
knihu na víkend, opět zavřeno. Uvítala 
bych, kdyby se zaměstnanci rozptýlili 
a pokryli tak otevírací dobu každý den 
minimálně do 17 hod., třeba formou 
střídání, jak to funguje i v jiných 
službách. Oceňuji online katalog 
a vstřícný přístup personálu.“
„Je krásná, hodně knih a je přehledná, 
ale zatím jsem si knihy nepotřebovala 
půjčit. Kdysi jsem do knihovny, to 
byla ještě za kinem nebo tam někde 
knihy darovala – pohádky, romány 
a cestopisné. Myslím, že knihovna má 
v každém městečku velký význam.“

Dne 3. března 2023 to bude 
rok, co nás navždy opustil náš 
milovaný tatínek a dědeček, 

pan Karel Němeček. Kdo jste 
ho znali, věnujte mu tichou 

vzpomínku. S hlubokou úctou 
a láskou stále vzpomínají 

dcera Ivana s rodinou a ostatní 
příbuzní. 

Dne 7. března 2023 uplynuly již 
4 roky, co nás navždy opustil 

můj bratr pan Jaroslav Linda. 
„Co osud vzal, to nevrací, i když 
nám srdce krvácí. Ta rána stále 

bolí, zapomenout nedovolí“. 
Za celou zarmoucenou 

rodinu sestra Alena. Nikdy 
nezapomeneme.

Dne 27. března 2023 uplyne 
26 let od úmrtí naší milované 

paní Dagmarky Kruschinové. 
V našich srdcích stále zůstáváš. 
S láskou vzpomíná maminka, 
dcera, vnučka, sestra, manžel 

a ostatní příbuzní.
Děkujeme za tichou vzpomínku. 

V březnu 2023 uplynulo 11 let 
od úmrtí pana Václava Krásy. 

Stále vzpomíná manželka 
Gerta a synové s rodinami 
a kamarádi z restaurace 

U Václava. 

V předjaří vzpomeneme 
památku zesnulých manželů 

Wernera a Růženy Pokorných. 
Syn Roman, dcery Lenka, Petra 
s manželem Edou a vnoučata 

Vlasta, Karolina a Filip. 

Dne 28. března 2023 uplyne 
5 let, kdy nás navždy opustil náš 

tatínek, dědeček, pan Václav 
Venclovský. Kdo jste ho znali, 
vzpomeňte s námi. S láskou 

vzpomíná syn Václav s rodinou. 

Dne 21. března 2023 si 
připomeneme první výročí 

úmrtí pana Josefa Kretsche. 
S láskou a bolestí v srdci stále 
vzpomínají manželka Alena, 
dcera Adriana, syn Michael 

a ostatní příbuzní.
Děkujeme všem, kteří ho měli 

rádi, za tichou vzpomínku. 
Nikdy nezapomeneme. 

 „Milovaní nemohou zemřít, 
neboť láska je nesmrtelnost…“ 
Dne 10. března 2023 uplynou 

2 roky, kdy nás navždy opustila 
všemi milovaná a laskavá 

maminka, manželka a babička 
paní Marie „Majka“ Pokorná. 

Stále to moc bolí a chybí 
nám. Kdo jste ji znal a měl 

rád, vzpomeňte na ní. S úctou 
a láskou vzpomínají manžel 

Josef, dcera Pavlína a syn Josef 
s rodinami.

S velkou bolestí a vzpomínkou 
v srdci oznamujeme, že dne 

27. března 2023 tomu bude již 
rok, co nás navždy opustila paní 

Marie Kučerová.
S hlubokou úctou a láskou 

stále vzpomínají dcera 
Jana s manželem, syn Jiří 

s manželkou, vnoučata 
a ostatní příbuzní a známí. 

Od 18. 2. do 1. 3 2023 mohli občané odpovídat prostřednictvím aplikace Munipolis na otázky ankety na téma 
čtení knížek. Na výzvu zveřejněnou prostřednictvím Munipolis a Facebooku zareagovalo svými odpověďmi 
75 respondentů. Mezi nimi pak pouze 2 uvedli, že za rok nepřečtou ani jednu knížku, takže si dovolujeme 
soudit, že tento průzkum neproběhl ani tak mezi všemi občany, jako spíše mezi čtenáři, a to ve větší míře 
mezi čtenářkami, protože dvě třetiny účastníků ankety byly ženy.

Papír stále vítězí nad digitálním čtením nebo poslechem knih
I když nové technologie stále ukrajují ve všech oblastech našeho života větší kus krajíce, knížka, kterou mů-
žeme vzít do ruky, přivonět k ní a odfouknout z ní prach, stále vítězí. Klasickou knížku tak bereme do ruky 
ve čtyřech z pěti případů, digitální nám ozařuje obličej v 14 % případů a 7 % knih si čtenáři pouští do uší.

Naši krupskou knihovnu využívá asi čtvrtina čtenářů
Z  odpovědí respondentů ankety plyne, že 52 % knížek, které čtou, si kupují, a  menší polovinu si půjčují. 
Na otázku, zda využívají služby knihoven, odpovědělo kladně 55 %, s tím, že z nich asi 58 % využívá služby 
naší Městské knihovny Krupka, což je mezi všemi čtenáři asi 26 %.

Většina čtenářů ví, co chce číst
Z výsledků našeho malého průzkumu dále plyne zajímavé zjištění, že téměř 60 % čtenářů ví dopředu, pro co 
do obchodu nebo knihovny jdou, dalších 34 % se nechává inspirovat k výběru titulu na místě, a pouze v 6 % 
případů si zákazníci, respektive klienti nechávají poradit od přítomného personálu.

Děkujeme všem účastníkům ankety a občanům přejeme u příležitosti měsíce knihy potěšení ze čtení a naší 
městské knihovně stále rostoucí zájem o její služby.

Roman Zima, vedoucí odboru kancelář starosty

Anketa
Jaký jste čtenář/čtenářka?

Vyhodnocení ankety Čtenáři krupští

V březnu 2023 slaví životní 
jubileum 90 let paní 
Františka Nedvědová 
z Krupky. Vše nejlepší, 
hlavně hodně zdraví, 
štěstí, životní pohody 
do dalších let přeje dcera 
Jana, vnučky Martina, 
Jana a Lenka s rodinami.
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Co čas vzal aneb Co v Krupce bylo a už není  

Duchcovsko-podmokelská dráha 
Stavba Duchcovsko-podmokelské jinak zvané 
Horní dráhy byla pro Krupku velkým problémem. 
Představitelé města se názorově rozdělili na  dva 
tábory. Někteří byli pro, někteří proti. Majitelé 
domů a pozemků, přes které měla dráha vést, děla-
li stavitelům potíže a svůj odmítavý postoj na obci 
hájili. Ještě v  roce 1869 bylo v  zápisu z  jednání 
zastupitelů uvedeno, že projekt Horní dráhy před-
stavuje pro město Krupku s ohledem na možnost 
vzniku požárů vážné nebezpečí. Nicméně vývoj 
šel kupředu, Krupka spojení s  okolním „světem“ 
potřebovala, a tak o rok později stavbu odsouhlasi-
la. Provoz na Duchcovsko-podmokelské dráze byl 
zahájen roku 1871. Sloužila hlavně k dopravě vytě-
žené rudy z  teplicko-mostecké pánve do  Podmo-
kel. V  soudobé historii byla využívána spíše jako 
výletní, vžil se pro ni název Kozí dráha. Provoz byl 
ukončen roku 2007. I  poté na  některých úsecích 

motorový vlak o víkendech jezdil, ale kvůli špatné-
mu technickému stavu tratě byla dráha roku 2015 
definitivně uzavřena. Od té doby probíhají jednání 
na její obnovení. 

Lenka Navrátilová

@tomaskouril@pepinorosler dakrusnohori

Krupka očima sociálních sítíINSTAGRAM
Chceš zde svou fotku? Taguj nás na facebooku a instagramu: #krupkazije

Podchod z Libušína do Bohosudova
(poč. 20. stol.)

Stanice Vrchoslav (kolem 1920) Stanice Bohosudov (kolem 1920) Stanice Unčín (kolem 1920)

Stanice Krupka postavená r. 1930
(80. léta 20. stol.)

Stanice Krupka, rok 2004 Parní lokomotiva, 125 let provozu, rok 1996

Motorový vlak (konec 20. stol.)
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Podzimní hry seniorů 
z Krupky
Po delší přestávce byla pro obyvatele domu s pečo-
vatelskou službou v Dlouhé ulici dne 22. listopadu 
2022 připravena nejen celá řada soutěžních úko-
lů, ale také káva, pečivo, občerstvení a  chleba se 
sádlem. Každý si mohl ověřit svoji zručnost i rych-
lost v  řešení rébusů, hádanek, atd. Účastníci her 
měli například sestavit puzzle nebo předvést panto-
mimou povolání, ve slepém rukávu určit předměty, 
uhodnout známé dvojice, házet míčky na terč nebo 
správně spárovat ponožky a  dokázat i  svoji šikov-
nost v  prostorové orientaci. Celkem bylo třináct 
disciplín. Z přítomných 30 osob se soutěže zúčast-
nilo 15 seniorek v pěti družstvech. První místo zís-
kalo družstvo ve složení paní Čermáková, Puschová 
a Hromádková, na druhém se umístila paní Grün-
baumová, Nebeská a Martínková a na třetím místě 
paní Hytychová, Hrušková a Fábová. Velké poděko-
vání patří zaměstnankyním v infocentru MÚ, které 
pro nás připravily upomínkové předměty města 
Krupky a  tak nejen vítězná družstva, ale i  všichni 
přítomní byli odměněni hezkými cenami. Děkuje-
me všem přítomným za účast a především starosto-
vi panu Kuzmovi a místostarostkyni paní Bačové, že 
přijali naše pozvání a seznámili se s naší aktivitou 
pro seniory a také si vyzkoušeli některé disciplíny.
Soutěžní odpoledne proběhlo ke spokojenosti všech 
přítomných a  poděkování za  přípravu všech disci-
plín a  pohoštění patří všem aktivním členkám vý-
tvarného kroužku a zaměstnankyním v klubu seni-
orům DPS. Členky klubu seniorů v DPS

Milí čtenáři, 
obracím se na  Vás touto cestou s  žádostí 
o pomoc. Jmenuji se Tereza, jsem maminkou 
4 dcer. Bydlíme v  Krupce. Bohužel si s  námi 
nehezky pohrál osud a  dvěma dcerám (Elen-
ce a  Viktorce) nadělil vzácné genetické one-
mocnění zvané  CURARRINO SYNDROM. 
Dcery mají od  narození vyvedené stomie 
(vývody tlustého střeva). I  přes to jsme měly 
donedávna spokojený život, celých 8 let holky 
žily se stomiemi a  v  ničem jim to nebránilo. 
Před 1,5 rokem však přišel od  lékařů návrh 
na  zanoření stomie u  Elenky. Následná ope-
race u  Elenky odstartovala nečekanou reakci 
jejího těla a  po  mnoho akutních operacích, 
kdy musela zabojovat o  svůj život, zůstala 
plně závislá na  domácí parenterální výživě 
(výživa podávána přímo do  krevního řečiště). 
Nemůže jíst, ani pít. Proto Vás teď prosím 
o pomoc. Více o našem příběhu si můžete pře-
číst na  platformě  DONIO  pod názvem  OPE-
RACE  ZMĚNILA ŽIVOT ELENCE A  CELÉ 
JEJÍ RODINĚ  (www.donio.cz/operace-elen-
ce), kde byla pro Elenku založena sbírka. Sle-
dovat nás můžete také na  Facebooku  „Náš 
život se stomií a  parenterální výživou.“ 
Moc prosíme o podporu sbírky jejím sdílením 
s  Vašimi přáteli, nebo přímo finančním pří-
spěvkem. Moc nám to pomůže. 

Za celou rodinu děkuje maminka Tereza.

Keramika ve Zvonečku
Dne 30. 1. 2023 po covidové pauze pořádala MŠ Zvoneček s rodiči a dětmi tradiční oblíbené keramické odpo-
ledne – keramickou dílnu. Každé dítě si se svým rodičem našlo ve své třídě místo, dostali hlínu a instrukce 
a pustili se společně do tvoření podle vlastních představ nebo obrázků, které si našli na internetu. Přítomní 
se dozvěděli, jak probíhá celý proces vytváření keramických výrobků. Procvičili jemnou motoriku a kooperaci 
oka a ruky, prohloubili výtvarnou fantazii a tvořivost při prostorovém vytváření z hlíny. Navíc si po upeče-

ní odnesou domů spoustu hez-
kých výrobků.  Tvoření probíhalo 
v  přátelské atmosféře. Rodiče 
si mohli popovídat s  kamarády 
a učitelkami. Vznikaly krásné vý-
robky, které byly originální a nes-
ly otisk jejich rukou a srdce. 
Za nás se tvoření velice vydařilo 
a  i  podle reakcí rodičů to bylo 
moc pěkné odpoledne a  mnozí 
uznali, že to pro ně bylo prv-
ní tvoření z  hlíny a  také velmi 
příjemný relax po  celodenním 
shonu v  práci. Budeme se těšit 
na společné setkání zase za rok. 

Učitelky z mateřské školy 
Zvoneček

Projektový den
v 1. třídě „Sluníček“
Děti z mateřské školy „Pastelka“ se v dlouhodobém 
projektu „Poznáváme a hrajeme si s barvami“ sezna-
movaly s další barvou typickou pro zimní měsíce – 
barvou bílou.
Děti se zapojovaly do  experimentů, her a  činností 
zaměřených právě na  bílou barvu. Odměnou bylo 
radostné zakončení dne tancem a malou odměnou 
pro všechny zúčastněné děti třídy „SLUNÍČEK“.

Děti a paní učitelky Jana Štusková
a Lenka Martonková, MŠ Pastelka

při ZŠ a MŠ TEPLICKÁ 400

Ples dobrovolných 
hasičů Unčín 
a Bohosudov
Dne 25. 2. 2023 se v Krupce v restauraci Na Střelni-
ci konal po  covidové pauze hasičský ples, který se 
povedl na výbornou. Tombola byla plná cen a lístky 
byly vyprodané během 10 minut. Hlavní výhrou 
byla uzená kýta, kterou do  tomboly věnovala re-
staurace U  Václava. K  tanci a  poslechu hrála ob-
líbená skupina ALIBI, která zvedla ze židle kdeko-
ho a  donutila ho tančit. Tancovalo se tolik, že lidé 
odcházeli doslova s  protančenými boty. Z  pohledu 
pořadatelů se tento ples opravdu povedl, tančilo se, 
zpívalo a lidé se po dlouhé době zase pobavili, popi-
li, a společensky se „unavili“. Závěrem bychom rádi 
poděkovali všem sponzorům za hodnotné i peněžní 
dary do tomboly a všem, kteří se podíleli na organi-
zaci plesu. Poděkování patří i panu Roučkovi, který 
nám poskytl taneční sál formou sponzorského daru. 
Budeme se na  všechny těšit zase za  rok na  dalším 
hasičském plese. Více fotografií z této akce najdete 
na našich stránkách sdhuncin.hasicikrupka.cz

Sbor dobrovolných hasičů Unčín
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Masopust neboli oslava konce „paní Zimy“ zaví-
tal i na naši školu ZŠ a MŠ Teplická 400 v Krupce. 
Pilotních oslav se ujaly vychovatelky se vší vervou 
a do příprav zapojily i děti ze školní družiny. Výzdo-
ba, dekorace, pečení, masky a bohatý program, to vše 
provázelo náš první masopustní průvod, po kterém 
děti zůstaly na  noční „přespávací dobrodružství“ 
ve školní družině na Hamrech. 
Obrovské poděkování patří především všem rodi-
čům, kteří se průvodu zúčastnili společně se svými 
dětmi, a  bylo nás opravdu hodně. Cestou z  horní 
družiny na  hamerskou školu jsme zpívali písně 
a vychovatelky měly možnost si s rodiči popovídat 
mimo školské prostředí. Panovala velmi přátelská 
a uvolněná atmosféra. 
Pro naše hosty jsme připravili masopustní hostinu 
v  tělocvičně a  musím konstatovat, že jsme se tam 
málem nevešli.

Únorové veselí 
V  únoru, během jarních prázdniny jsme s  dětmi 
oslavili Den svatého Valentýna, kolem kterého se 
netočil pouze jediný den, ale hned celý týden. Děti 
si s pracovnicemi vyrobily valentýnská přání, který-
mi mohly obdarovat milovanou osobu, povídaly si 
o významu tohoto svátku a o tom, jak ho slaví. Bě-
hem prázdninového týdne jsme také uspořádali pro 
děti karneval. Děti měly možnost si předem s pra-
covnicemi vyrobit masky, se kterými pak následně 
stačilo pouze sladit oblečení. Na karnevalu nás tak 
navštívil například Spiderman, čert, pirát nebo i ně-
kolik princezen. Karneval nebyl jenom o  maskách, 
ale také o  hrách. Pro děti bylo připraveno několik 
soutěžních disciplín, ve kterých si mohly vyzkoušet 
přesnost, rychlost ale i týmovou spolupráci, která je 
velmi důležitá. Na  karnevalu bylo připraveno pro 
děti i  občerstvení a  samozřejmě odměny za  jed-
notlivé soutěže. Děti i  pracovníci si karnevalové 
odpoledne užily a jistě se bude ještě podobná akce 
opakovat. V únoru měly děti také možnost vyzkou-
šet si svoje smysly, konkrétně čich, chuť a hmat, kdy 
musely se zavázanýma očima poznat určitý před-
mět nebo jídlo. V  rámci smyslového odpoledne, si 
také děti mohly prohlédnout, jak vypadá slabikář 
a  čítanka pro nevidomé a  dozvědět se něco málo 
o tomto handicapu. Děti tato aktivita velmi bavila, 
zajímaly se o  danou problematiku a  pokládaly tak 
mnoho otázek. V únoru v NZDM také nastala velká 
změna v  podobě nové posily do  týmu. Děti se tak 
seznamovaly s novou kolegyní, kterou přijaly dobře. 
Přestože je únor nejkratší měsícem v roce, děti si ho 
s pracovníky užily naplno. Mohly si vyzkoušet různé 
aktivity, zúčastnit se větší akce a užít si plno zábavy.

Za NZDM Želváček Barbora Beštová

Recitační soutěž
Dne 22. 2. 2023 se konalo městské kolo recitační 
přehlídky, kterou letos organizovala Masarykova 
ZŠ a MŠ Krupka. Na MÚ v Krupce se sešli recitátoři 
všech krupských škol a věkových kategorií. Krupské 
recitátory všech ZŠ přišla přivítat a povzbudit paní 
místostarostka M. Bačová a  ředitel Masarykovy ZŠ 
a MŠ Krupka Ctirad Vaník.
Do okresního kola v Teplicích pojedou reprezento-
vat svou školu tito recitátoři:
BG, ZŠ a MŠ Bohosudov - Viktorie Vondrová, Adam 
Puchar, Edita Lachmanová, Matěj Vlasák, Aneta 
Vlasáková, Filip Elman, Tereza Mazáčová, Ema Von-
droušová;
Masarykova ZŠ a MŠ Krupka - Anežka Panchartko-
vá, Sára Batelková, Nela Hynková, Jaroslava Zubko;
ZŠ a MŠ Krupka, Teplická - Michael Šikr.

Pavlína Vopatová, organizátorka
městského kola recitační přehlídky

Karatisté znovu 
přivezli zlato
V  sobotu 18. 2. 2023 se zástupci Karate Teplice 
zúčastnili 2. Národního poháru a  Poháru nadějí 
v  Brně. Dlouhá cesta do  Brna se reprezentantkám 
opravdu vyplatila, vybojovaly celkem 6 medailí. 
Klub reprezentovala Melek  Çakibey z  Teplic, která 
přivezla domů bronz, stříbro i zlato, a Silvie Vitnero-
vá z Krupky, která měla na závodech veliký úspěch. 
Domů přivezla 3 zlaté medaile z kategorie kata i ku-
mite.  Petra Vitnerová

Karneval v MŠ Sluníčko
Nejen brazilské Rio de Janeiro žije v tomto období v rytmu divokého tance a hlasité hudby. I pod Komáří víž-
kou se koncem února doslova otřásala v základech tělocvična ZŠ Karla Čapka. Konal se zde totiž karneval tříd 
Kytičky, Motýlci a Koťátka. Celý týden se děti na karneval připravovaly. Vymýšlely kostýmy, nafukovaly ba-
lónky a plánovaly, jaké zdravé pohoštění si připraví. V den konání děti přicházely do třídy v maskách a všem 
to moc slušelo. K vidění byly filmové postavy, krásné princezny i strážci zákona. Pro děti byly připraveny sou-
těže, čekala je přehlídka masek a tanec. Na konci karnevalu si každý odnesl domů diplom za krásnou masku. 

Kolektiv učitelek, MŠ Sluníčko Krupka

„Paní učitelko, to 
dřevo voní!“
Vůně dřeva, zvuk elektrického nářadí, všude jemné 
piliny. Ačkoliv se to může zdát, není to popis provo-
zovny, která se zabývá dřevovýrobou. Tak to vonělo 
a znělo z jedné třídy Mateřské školy Sluníčko. Děti 
se totiž v rámci tématu, které je seznámilo s různý-
mi řemesly, staly na dvě dopoledne truhláři. Pečli-
vě brousily kousky dřeva, během chvilky se naučily 
používat elektrický šroubovák (pod dohledem paní 
učitelky, to se rozumí) a v hlavě se jim brzy zrodil ná-
pad: „Vyrobíme si ze dřeva loď.“ Jak řekly, tak se také 
stalo. Vzniklo několik prototypů lodí, některé včetně 
řídicí jednotky, kterou získaly z vyřazených routerů, 
které si samy rozmontovaly. Práce je natolik pohl-
tila, že nebýt svačiny a dopolední vycházky, tvořily 
by celé dopoledne. Prožitek z činnosti byl umocněn 
tím, že měly k dispozici opravdové nářadí a mohly 
ho samy používat. Výsledkem byly parádní lodě, 
které už jen čekají na  příležitost, až budou moci 
brázdit vody moří a oceánů. Jsme na naše stavitele 
pyšné.  Martina Hissenová,

učitelka MŠ Sluníčko Krupka

Večerní program si vychovatelky z  družiny 
na Hamrech připravily zajímavý, vtipný a měl pře-
devším utužit kolektiv. Hry a soutěže, diskotéka pro 
malé i velké. Byla to vyvedená týmová práce všech 
vychovatelek a  veliké poděkování patří rodičům 
i dětem za podporu a účast. 

Vychovatelky Zuzana, Bára, Pavlína a Blanka

Masopustní průvod ŠD
při ZŠ a MŠ Teplická 400, Krupka 
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MOBILNÍ
ROZHLAS

#krupkazije

24. 3. od 20 hodin 
Bláznivá
Pepíkovská zábava
Restaurace Na Střelnici
Vstupné 200 Kč

2. 4. od 12 hodin 
Velikonoční jarmark
před městským úřadem
Vstupné zdrarma

5. 4. od 17 hodin 
Velikonoční koncert
Koncertní sál ZUŠ Stanislava Šebka
Vstupné zdarma

12. 3. od 15 hodin  

MDŽ
Restaurace Na Střelnici
Vstupné 50 Kč  


